

# Dagsordenen Løjt IF Hovedstyrelsesmøde

Dato: 12.09.2023

Tid: 19.00

Afbud: Keld, Ole, Marianne, Søren,

Punkter	Noter
Info fra Formanden	<ul style="list-style-type: none"><li>- Ok. Fast gruppe. Lilian, Bo og Poul. Sig til, hvis nogen ønsker at deltage i gruppen.</li></ul>
Info fra Hallen	<ul style="list-style-type: none"><li>- Mogens har udarbejdet et årshjul ift. arrangementer der afholdes i hallen hvor der er risiko for sammenfald med faste træninger. For bedre koordinering. Det deles ud og drøftes. Louise lægger arrangementerne ind i årshjulet. Håbet er, at det er et dialogværktøj og at vi kan snakke om evt. flytninger af træning i god tid.</li><li>- Drøftelse af timefordeling i hallen og sikring af optimal brug/belægning. Der kommer tider på bordet. Der overvejes i 14 dage. Hvis ikke noget meldes ind internt kan Steff "sælge" eksternt.</li></ul>
Års- & Aktivitetshjul Info/Frister	Intet
Orienteringspunkter	<ul style="list-style-type: none"><li>- Medlemstal skal indsendes</li><li>- Ansøgning til materialer og kurser</li><li>- OBS, <b>Intet møde i oktober</b></li><li>- Frist til Fællesblad: 1. oktober 2023. Vi betaler for et helt år, så brug endelig bladet og sæt ind.</li></ul>
Punkter til drøftelse	<ul style="list-style-type: none"><li>- Opdatering af hjemmeside. Design 1 er valgt. Vi skal have lavet en gruppe som vil være med til at definere strukturen og indholdet på den nye hjemmeside. Gruppen laver for forsiden/hovedsiden samt en skabelon for de enkelte afdelinger. Forslag er at gruppen består af 4-5 personer</li><li>- Narko og alkoholpolitik (punkt fra sidste møde) Hvad ønsker Steffan vi skal drøfte omkring dette punkt?</li></ul>
Bordet rundt	<b>Støtteforening:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Julebanko d. 28.12.2023</li><li>- Ansøgning fra gymna på kr.16.400 til redskaber(måtter)</li><li>- Marianne er kontaktet af sydbank at Støtteforeningen skal have eget CVR.nr. Og dermed skal regnskabsåret rettes til at følge kalenderåret. Der skal derfor af holdes</li></ul>

ekstraordinær gf. 27.09.2023 kl.18.30. Derudover ønskes vedtægter ændres: Dato afholdes inden 1. maj hvert år, anvendelse af midler bør ændres så det passer med hvordan det virker i praksis.

- GF afholdt i maj 2023. Pia Davidsen er kommet ind i bestyrelse som supl.
- Der er ikke nogen opgørelse over overskuddet fra Kløften Festival.
- Drøftelse af hvordan vi kan generere flere folk fra idrætsforeningen til at deltage i kløften som hjælper, da det er vildt sjovt og giver et rigtig godt overskud.

#### **Tennis:**

- Åbning af padlebane. Der var stort fremmøde, og meget større end beregnet. Rigtig flot! Der blev hurtigt lavet nye hold og tilmeldinger. Dermed også opstart af et børnehold. Medlemstallet stiger støt; formentligt grundet den nye padlebane.
- Tennis kører med primært "mød op"-træning to dage om ugen.

#### **Gymnastik:**

- Kan rengøringsrum være tilgængeligt med nøgler? Nej, sker der et uheld hvor man skal bruge rengøringsmidler skal vagtordningen bruges (ring Steff eller Erik).
- Må bander samles? Spørg Steffan.
- 14 hold. To nye. Rytmehold og et dame floorball hold.
- Der er stor fokus på kurser. Tilmeldt på 28 forskellige kurser.
- Konkurrencedragter. Tumbling skal til 4 konkurrencer i år. Dragter koster kr. 700. Der søges fonde, men det er svært, da der ikke må være sponsor synligt på dragten.
- Der arbejdes på at få en tumblingkonkurrence til Løjt. Dispensation til Løjthallen da den faktisk ikke er stor nok.
- èn i udvalget hopper ud, og der søges nyt medlem.
- Forslag til ny T-shirt med logo fra den afdeling man kommer fra. Forslag fremvises. Evt. suppleres med en hættetrøje.  
Det foreslås, at der nedsættes et lille udvalg, der tager teten. Sæt på som punkt for næste gang.  
Tænk over om I har lyst til at deltage.

#### **Badminton:**

- Jonas og Teis som træner. Rigtig stor tilmelding til badminton fra sæsonstart.
- Der ønskes flere medlemmer til Badminton.

Evt.	<b>Næste møde:</b> 14. november 2023 (Intet møde i oktober)